



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
302975031		43	08-08-2014	Double Topworld Limited Flat C, 11/F., Hoover Mansion, 12 Oaklands Path, Mid-Level, Hong Kong.	IP IMPETUS CONSULTANTS LIMITED Unit 1101, Kai Tak Commercial Building, 317- 319 Des Voeux Road Central HONG KONG
303356073		16, 35	28-08-2015	Double Topworld Limited Ground Floor, 50 Hang Sing Mansion High Street, Sai Yin Pun., HONG KONG	IP IMPETUS CONSULTANTS LTD Unit 1101, Kai Tak Commercial Building, 317- 319 Des Voeux Road Central, HONG KONG
303581082		16, 28	24-12-2015	譚珏寶 香港 九龍尖沙咀 麼地道 62 號 永安 廣場 2 樓 13 室	譚珏寶 香港 九龍尖沙咀麼地道 62 號 永安廣場 2 樓 13 室

303667762	Ⓜ 弗拉特里馬提尼西貢多路易吉 33 Ⓜ 弗拉特里馬提尼西貢多路易吉	01-04-2016	Fratelli Martini Secondo Luigi Spa Via Santa Radegonda 11, 20121 Milano, ITALY	EMILY YIP & CO 1st Floor, Kingsfield Centre, 18 Shell Street, Fortress Hill, HONG KONG
303667771	(A) 弗瑪西路 33 (B) 弗瑪西路	01-04-2016	Fratelli Martini Secondo Luigi Spa Via Santa Radegonda 11, 20121 Milano, ITALY	EMILY YIP & CO 1st Floor, Kingsfield Centre, 18 Shell Street, Fortress Hill, HONG KONG